
 

 

Referat KS-møde, den 22.6. 2023 på Vestervangskolen kl. 14 (tidligst muligt efter idr.dag) - 15.30 

Dato og tidspunkt Kl. 8-10.30                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer  

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud Anders, NC,  

Brød og kaffe Thomas sørger for is 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15 min.     

Godkendelse af referat 

Referat af  KS 8.6. 2023 

1 min.   Godkendt  

Tema      

      

DLF/GLF-relevant      

https://docs.google.com/document/d/1PQn-pVLYijaK4f-xL961uMDvTzIKCgIsJZlpGabqGlk/edit?usp=sharing


Høring om forslag til kommende 
skolestruktur 
 
BSU har på deres møde d. 31. maj 
besluttet at sende forslag til 
fremtidig skolestruktur i høring. 
se referat her: 

Høring skolestruktur sept. 
2023.pdf 
 
https://www.glostrup.dk/politik-og-
indflydelse/politiske-udvalg-
organisation/104/3403?agendaid=3
726#section4 

30 
 
ODB Orientering om beslutning i 

BSU og drøftelse af hvad 
det kalder på af proces i 
GLF regi - også i lyset af 
processer i både MED og 
SB regi. 
 
KS beslutter proces for 
opsamling af input og 
inddragelse af baglandet, 
Herunder fastsættelse af 
datoer og møder med 
baglandet -  og i KS. 
 

Høringsfrist, den 10. september.  
SB den 4. september 
SiG-MED den 1. september 
Lokal-MED  i slut august. 
 
GLF kommer ud til høringsmøder og indsamler input til vores høringssvar. 
Vi vil afsøge konkrete forhold  - hvad betyder det i hverdagen med en ny 
struktur - ift. fx. admin. specialområdet, inklusion, udskoling, IT, ledelse -  
hvad er vigtig i hverdagen for lærerne for at lykkes på en god lokal skole? 
 
GLF laver et oplæg, der sendes ud.  
Meld ind med datoer for besøg på skolerne. 

 

TAL sammen 2023 
 
TAL sammen rapporter er udsendt 
til TRIO 
 
 

20 O+D Helt kort skolerunde på, 
hvad der lokalt er 
opmærksomhed på. 
 
Identificering af hvad der 
ligger af tværgående svar 
på skolerne.  
Er der forhold der kalder 
på særlig opmærksomhed 
i SiG MED / HU 
 
Er der forhold, som kalder 
på GLF opmærksomhed 
og indsatser? 

Omkring kommentarsporet - det er okay ikke at sende kommentarsporet 
ud, hvis der fx. nævnes navne. MED skal have hele pakken med både 
rapporter og kommentarsporet, men alle medarbejdere kan nøjes med 
rapporterne.  
MED skal drøfte, hvordan kommentarsporets indhold så skal udfoldes til 
hele personalet. 
 
NO: TRIO og MED har taget den første drøftelse. Rapporterne skal ud til 
afdelingerne til en umiddelbar analyse og derefter tilbage til MED, hvor der 
skal tages stilling til handleplaner. 
 
SK - årlig arbejdsmiljødrøftelse, udpegning af emner, man vil lave 
handleplaner på. 
 
Handleplaner skal lægges i handleplansmodulet 
 
 

 

Budget 2024 
 
Arbejdet med det kommunale 
budget 2024 er i fuld gang. 

15 O Orientering fra formanden 
og korte tilbagemeldinger 
 
Vi tager et overblik på 
2023, der på skoleområdet 
først rammer 1. aug. På 
den baggrund korte input 
til vores tilgang til budget 
2024 - Hvad er det vi 
særligt lægger vægt på, på 
skoleområdet? 
 
 

GLF har pt. fokus på følgende emner ift. budget 2024 
 

● Det udsatte arbejde med Glostrup Lærernes lønefterslæb. 
● Tilretning af skolernes tildelingsmodel, så den tager højde for 

det ændrede elevtals max. i klasserne. 
● Sikring af tilstrækkelig ramme til den udvidede 

specialundervisning. Lærings- og arbejdsmiljø for lærere og 
elever; At der afsættes tilstrækkelige ressourcer til 
nybyggerier/kapacitetsudvidelser på skolerne.  

● Leragergård – sammenhæng mellem visioner og ressourcer for 
plan og projektering af dette kommende specialtilbud. 

 

 

https://drive.google.com/file/d/1rvKBkd2ps3iH_DdHHssQ1RszsONxIl9n/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1rvKBkd2ps3iH_DdHHssQ1RszsONxIl9n/view?usp=sharing


KS Sommermøde 
 
planlægning af KS sommermøde d. 
4. august skal på plads. 
 

 O+D Kort melding og snak om 
hvad vi planlægger med. 

Thomas og Anna lægger en plan.   

Lokalaftale      

-       

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

      

Meddelelser      

Seniorordninger 3 O  mulighed for seniorordning for ansatte fra 60 år - fx. 80 % ansættelse med 
løntræk + 100% pensionsindbetaling  

 

Rygepolitik 3 O  indstillet til KB, at de skal godkende en rygepolitik. “øvrige 
nikotinprodukter” - uenighed i definition. Hvad kan lederne i øvrigt 
administrere. 

 

SiG MED 3 O    

Stadionstafet 29.8.    Skolerne betaler  

Læringsplatformer - lovpligtigt?    STUK har bekræftet, at man ikke lovmæssigt skal have en læringsplatform  

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

      

      



Evt. + punkter til næste møde      

      

      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 



● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 

● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 

 
 

 


